



Protokoll DS2

Datum 2024-05-26 **Verksamhetsår** 2024/25
Tid kl. 13:00-15:32
Plats Stjärnholms Stiftsgård, Stiftsgården Stjärnholm 2

Närvarande:

Danielle Djupedal Larsson	Ordförande
Madelene Forsén	Vice Ordförande
Amanda Gidlöf	Ledamot
Astrid Tchernov	Ledamot
Beata Gustafsson	Ledamot
Jakob Gölstam	Ledamot
Irma Fors	Ledamot
Nicole Oddbratt	Ledamot
Sofia Engström	Ledamot
Sebastian Ericsson	Ledamot
Stefan Rickard	Ledamot
Emilia Möller	Ledamot

Anmält förhinder:

Alla är närvarande

Bilagor:

- Bilaga 1. Kallelse DS2
- Bilaga 2. Föredragningslista DS2



1. Inledande formalia

1.1. Mötets öppnande

Ordförande Danielle Djupedal Larsson förklarade mötet för öppnat kl 13:00

1.2. Bön eller psalm

Vi firade Gudstjänst

1.3. Lägesrunda

Vi gjorde en runda av "hjärta och sten" där alla delade saker som var roligt och som glädde dem och något som tyngde en. Vi var alla glada över att få samlas, umgås och dela gemenskap tillsammans. Många uttryckte sig tyngda över slutet på skolan, att det är mycket innan lovet samt att man inte kommer se sina klasskamrater på ett tag.

1.4. Val av mötesordförande

Föreslagen mötesordförande: Danielle Djupedal Larsson

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Danielle Djupedal Larsson till mötesordförande.

1.5. Val av mötessekreterare

Föreslagen mötessekreterare: Amanda Gidlöf

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Amanda Gidlöf till mötessekreterare.

1.6. Val av mötesjusterare

Föreslagen mötesjusterare: Stefan Rickard

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Stefan Rickard till mötesjusterare.

1.7. Val av adjungerade

Fanns ingen att adjungera.

1.8. Mötets beslutanderätt

Mötet fanns beslutsmässigt eftersom vi var fler än hälften närvarande och kallelsen hade skickats ut i tid

1.9. Fastställande av föredragningslista

Distriktsstyrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt förslag



1.10. Föregående protokoll

Distriktsstyrelsen beslutade

att lägga protokollet för DS12 och DS1 till handlingarna.

2. Informationsärenden

2.1. Rapporter

2.1.1. Förbundet

Pelle Eriksson lämnar som förbundsstyrelsens representant i Arbetetsgruppen för kristen tro och identitet. Ny representant blir Ebba Lindkvist.

Anmälan till riksårsmötet öppnade 25 mars.

Det söks moderatörer till De Ungas Kyrkomöte 2024.

Sveriges Kristna Råd har jubileum 2025 och en ekumenisk helg i Kungsträdgården med deltagare från hela Sverige 22-24 augusti 2025 planeras.

2.1.2. Kansliet

Det har varit mycket efterarbete med DÅM som att kontakta nya styrelsen, se till att all formalia är i ordning, ändra på hemsidan.

Planeringen inför Pride med kyrkorna på pride är i full gång. Flera från distriktsstyrelsen är anmälda till pridepark. Vore kul med så många representanter från SKUSS som möjligt under prideparaden den 3 augusti. Förra året var SKUSS representation under paraden skral.

Under Kristi himmelfärdshelgen höll Clara, som representant för SKUSS, i ett läger för unga mellan 15-30 år som ville prova på att skriva egna psalmer. Det var 6 deltagare och 3 av psalmerna är inspelade.

Planer på att starta igång en fortsättningsutbildning för unga ledare i höst med SKUSS som avsändare är i full gång. De som bjudit in till initiativet är domprost Jonas Eek och stiftspedagog Stefan Elmér som även kommer finnas tillgängliga som resurser under arbetet.

Ett arbetslagsutbildning för församlingsanställda som jobbar med åldrarna 0-18 år i Stockholms och Strängnäs stift är snart klar. De som



jobbar med det är stiftspedagoger från Strängnäs, stiftspedagoger Elisabet och Stefan från Stockholm och Clara från SKUSS.

2.1.3. Stiftet

Planeringen inför höstens kraftsamling, en dag för församlingsanställda som jobbar med unga, har inletts. Projektgruppen som består av Clara, representanter från stiftskansliet och Sensus önskar att några från styrelsen vill vara med under dagen. SKUSS håller i en egen workshop på eftermiddagen. Styrelsen är varmt välkomna att bara komma och hjälpa till med mässan på morgonen och sen gå vidare. Datum är 26 september i Andreaskyrkan.

Nuvarande stiftsdirektor Solveig Ininbergs avtackas den 29 maj. Ny stiftsdirektor Maria Frisk börjar innan sommaren. Maria har tidigare varit nationell chef för Rädda Barnen.

2.1.4. Arbetsutskottet (AU)

Madelene föredrog punkten (se bilaga 3)

2.1.5. Organisationsutskottet (OU)

Amanda föredrog punkten (se bilaga 4)

2.1.6. Verksamhetsutskottet (VU)

Stefan föredrog punkten (se bilaga 5)

2.1.7. Ekonomiutskottet (EU)

Har inte haft möte ännu

2.1.8. Internationella utskottet (IU)

Har inte haft möte ännu

2.1.9. Förvaltningsutskottet (FU)

Har inte haft möte ännu men Danielle har haft kontakt med Martin Skoog.

2.1.10. Lokalavdelningsbesök

Danielle besökte Västermalms lokalavdelning. Några medlemmar från Brännkyrka besökte oss under helgen.

2.2. Beslutsuppföljning

En ändring gjordes vid attestering och teckningsrätt där en ny person behövdes läggas till.

Distriktsstyrelsen beslutade att

Natalie Lötman



äger rätt att teckna nedanstående konton, utom vid kortköp överstigande 10 000 kronor då kontot skall tecknas av två i förening. Samt att två i förening genomföra löneutbetalningar.

Berörda konton är:

Swedbank [REDACTED]

Swedbank [REDACTED]

Swedbank [REDACTED]

Äger rätten att hantera organisationens kontakt med Fora, KPA och AFA- försäkringar avseende försäkringar mm.

Äger rätten att hantera organisationens kontakt med Kyrkans pension och Collectum avseende pensioner mm.

Äger rätten att hantera organisationens kontakt med Försäkringskassan avseende sjukfrånvaro mm.

2.3. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor

2.4. SKUSS och världsläget

Vi lyfte kort om krigen i Ukraina samt Palestina och även EU-valet.

2.5. MUV

Allt är ordnat inför kommande MUV. Storkyrkan är bokad från september till juni med undantag för december. Vi har ett samarbete där vi får prästadjunkter till våra evenemang, inklusive MUV. Detta innebär att höstens präster är ordnade och det är enbart inför några tillfällen under våren där vi ansvarar för att boka präster. Detta ses över närmare när vi har mer information om när prästadjunkterna kommer delta. En MUV-gruppchatt ska skapas.

Mötet adjungerades 13:43 till 13:51.



2.6. **Pride**

Amanda och Danielle har haft kontakt med pride-gruppen och varit på ett möte med personer som ska vara delaktiga. SKUSS har erbjudit lokalen som plats för volontärer att samlas under tiden de inte är i själva parken och vill ta ett glas vatten och vila. Måndag 3/6 är det genomgång i Engelbräckskyrkan för alla volontärer och alla från SKUSS som kan uppmuntras att delta. Annars kommer de som är där ta anteckningar och dela med de andra. SKUSS ska ansvara för en fotovägg, ett ringljus ska införskaffas. Danielle ansvarar för att detta sker. Det är en paradmässa på lördagen innan paraden, alla som kan och vill uppmuntras att komma. Danielle har kontakt med förbundet för att få representation därifrån. Efter paraden kommer vi att samlas i lokalen tillsammans. Det kommer vara föreläsningar i pride-house som kyrkorna på pride ordnar som alla är välkomna till.

EKHO - Danielle träffade vice ordförande för EKHO i Västermalm och diskuterade ungdomshäng för kristna hbtqia+ ungdomar om ett potentiellt samarbete.

2.7. **RÅM**

31 maj är sista anmälningdagen och vi har fortfarande platser att fylla. Alla i styrelsen uppmuntras att anmäla sig så kan man hitta ersättare åt dem. Vi kommer ha en förträff 20 eller 21 juli. Danielle är distriktsansvarig för Stockholm.

2.8. **Hösten**

- Rekryteringskampanj. Lägga fokus på att marknadsföra organisationen och få nya medlemmar. Danielle har huvudsakliga ansvaret. Preliminärt september/oktober och avslutas vid midnattsvolleybollen. Idéer hur medlemmar kan rekryteras diskuterades.
- Lokalen. Det finns funderingar på att ha verksamhet i lokalen någon gång i veckan/regelbundet, möjligtvis med extra fokus på innerstan och lokalavdelningar som kämpar med egen verksamhet. Generellt fokus på alla åldrar med någon gång i månaden fokusera mer på 20-30/unga vuxna. Varannan vecka/en gång i månaden för att få kontinuitet. Tisdagar föreslås som dag men folk i styrelsen uppmuntras kolla med lokalavdelningar vilka dagar som är bäst.

2.9. **Kraftsamling**

Detta lyftes vid förbundets punkt. Amanda, Jakob och Emilia visade intresse. 26/9 ska en workshop vara som SKUSS ska hålla i. Clara Alm kommer att vara med.

2.10. **Ledarutbildning**

Amanda beskrev vad ledarutbildningen innebar

Mötet ajournerades 14:41 till 14:48



Alla var eniga om att alternativet att genomföra utbildningen tillsammans med stiftet och domkyrkoförsamlingen där vi får extra stöttning under första året. Distriktsstyrelsen beslutade därmed att ingå ett samarbete. Amanda kontaktar ansvariga på stiftet och domkyrkoförsamlingen.

2.11. Datum

Datum kommer att beslutas senare

3. Beslutsärenden

3.1 Utskottsfördelning (se bilaga 6)

Distriktsstyrelsen beslutade

att konstituera utskotten enligt det arvoderade arbetsledningens förslag.

3.2 Kontaktlokalavdelningar (se bilaga 7)

Distriktsstyrelsen beslutade

att anta kontaklokalavdelningsfördelningen redogjorda i bilaga XX med gjorda ändringar.

3.3 Arvodering (se bilaga 8)

Distriktsstyrelsen beslutade

att arbetsledningens arvodering höjs från 20% till 80% av den högst betalda anställdas lön som delas mellan de två arvoderade under juni till och med augusti 2024 och därefter återgår till 20%.

4. Avslutande formalia

4.1. Personalfrågor

Styrelsen pratade om personalfrågor.

4.2. Övriga frågor

Emilia lyfte mental health run - motionen bifölls på DÅM att SKUSS ska delta. Anmälan är öppen och kansliet ska kontaktas för att ordna så att vi kan anmäla oss. Amanda och Emilia har delat ansvar för att leta upp information. Totalt har vi en budget på 15000 kr.

Nicole meddelar att man gärna får skicka ut ett formulär till lokalavdelningarna när man kontaktar dem och introducerar sig som kontaktperson angående vad man vill göra på SKUSS-dagarna.

Danielle drog representationspunkter. Det finns möjlighet för DS att representera SKUSS på lunch med internationella gäster efter prästvigningen. Emilia och



Danielle ska delta på prästvigningen, Danielle ska delta på lunchen preliminärt med Beata eller Astrid

13 juni kl 17 finns det möjlighet att vara med på ACT sommarkampanj där de firar 150 år på stiftskansliet. Det kommer vara en utställning och internationella gäster. Jakob meddelar sitt preliminära intresse. Andra som vill delta får gärna kontakta Danielle.

Stefan meddelar att Hägersten kommer att få en fotbollscup någon gång under sommaren. Stefan ska kolla datum och meddela styrelsen.

4.3. **Nästa sammanträde**

Nästa sammanträde är den 15/6 kl 16:00

4.4. **Mötets avslutande**

Danielle Djupedal Larsson avslutade mötet kl. 15:32

